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 וועד מקומי קיסריה                                                 

 2022אוגוסט   01

 10/7/22מיום  44פרוטוקול ישיבת הוועד מס'                            

 משתתפים:

, דבי נייקרוג,  אילן בן יעקב, אלי רוטחברי הוועד : מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי,  

 אילנה סיגל, אופיר מנור. 

 חסרים : חגי דדי, מוריה חצב רוקמן, רווית ברמי. 

 נציגי הוועדות: 

 יו"ר וועדת דת.  –רפי דהן  

 יו"ר וועדת חינוך  -ביטון ישיציפי 

 תחבורה  -טיראן כהן 

 מירה חונוביץ   - קורתוועדת בי

 ענת ציפקין  –מליאה 

 מירי רווה  –עיתונות 

 . 13צביקה גמזר תושב שכונה  –אורח 

 . 43אישור פרוטוקול מס' 

 בעד: מושיק סגל, ליאור בר, אופיר מנור, דבי נייקרוג, שמוליק נובהארי, אלי רוט. 

בזום  מושיק מעדכן על פגישה שהתקיימה  –יעודה תיירות, מלונאות יתוכנית בנייה ש - 8תא 

בנושא, ונציג ההנדסה של החפ"ק מועצה האזורית חוף הכרמל עם נציגי ההנדסה של ה

בסמוך לשטח זה ממוקם תא מלון "דן קיסריה".  חלקו המזרחי שלמדובר בשטח שממוקם ב

 שלו אושרה לבניית מלונאות ומגורים .  שהתב"ע  7

מושיק מדגיש את שיתוף הפעולה בין הוועד לחפ"ק ולמועצה כפי שסוכם ב"הסכם המשולש",  

 התוכניות הובאו לוועד לפני הדיון בוועדה המקומית לתכנון ובנייה. 

ות  נושא התחבורה והבטיחלדברי רפי, העברת התוכניות לוועד לפני ביצוען מטרתה לוודא כי 

 יילקחו בחשבון ולא יפגעו בשגרת החיים של תושבי קיסריה.

ליאור מיידע כי לא התקדם דבר בחוף וכפי הנראה לא ישתנה דבר עונת   – חוף האקוודוקט

החוף הינו חוף לא "מזמין" סלעים רבים מפוזרים בחוף, הסככות רקובות  חצה הנוכחית.רה

סריה לא נהנים מרחצה והגעה לחוף.  ומתפוררות וסוכת המציל דורשת שיפוץ. תושבי קי
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לשיפור חוף הרחצה כבר בתקופה הקרובה יחד עם החפ"ק תהליך   הוועד המקומי יניע

 מדובר בהשקעה של אלפי שקלים ולא ברור מי ישקיע. והמועצה. 

 חוף האקוודוקט הוכרז כ"חוף שקט" אבל אנו התושבים לא מרגישים את "השקט" הזה.

מושיק מוסיף ואומר שיש דברים שקורים גם אם לוקח להם לקרות זמן רב, לדוגמא מגרש 

 ועוד.  החדש לד ה תאורתמקורה ששופצה בו הרצפה, התאורה טופלה הורכבהביה"ס 

סובלים מרעש ופקקים   תיאטרוןתושבי השכונות הסמוכות ל –מושיק  – תיאטרון קיסריה

לרשות   א מכתבנייתנו לראש המועצה אסיף הוציבימים בהם מתקיימות הופעות. בעקבות פ

 . 23:00הטבע והגנים בו הוא מודיע כי ההופעות יסתיימו בשעה 

תלויים ברשות הטבע והגנים ובקיבוץ שדות ים, המועצה לא באמת פותרת תושבי קיסריה 

שמסכן את נוסעיו הן מבחינת איכות הכביש,  תיאטרוןאת הבעיות, מדובר בכביש המוביל ל

 והן מקומות חנייה לא מספיקים שגורמים לסיכון כל המשתמשים בכביש זה. 

 סוכנויות דואר רבות נסגרות היות ואין להן כדאיות כלכלית.  –ליאור  – דוארסוכנות ה

שיגרום  תושבים רבים מתרעמים על כך שלתושבי קיסריה לא תהיה סוכנות דואר דבר 

 להפניית תושבים לישובים אחרים, חלקם מרוחקים. 

רפי מסביר כי בשיחה שקיים עם מיכאל כרסנטי והתברר כי יש זכיין שרוצה להפעיל את 

 הדואר ואמור לתת תשובה במידה וייקח את המקום. 

אור עקיבא, אך יינתן שירות ב מעביר את עיקר הפעילות שלו לסניף חדש בנק הפועלים

 שני וחמישי והכספומט ומכשיר הפקדות השיקים ימשיך לשרת את תושבי קיסריה.בימים 

הפרויקט לא מתקדם וזאת היות והפרוגרמטור טוען כי עלות  –מושיק  – מרכז תרבות

יליון  מ  16,000,000ש"ח והחפ"ק מאשר רק סכום של יליון מ 26,000,000הפרויקט תהיה 

  ₪, כפי שנחתם בתקציב החומש.

מלא תכנון לבצע מושיק  ביקש ,חפ"קהנגבי מנהל הישוב מטעם המושיק לאילן  במייל ששלח

( לטובת הקמת 8ותא  7של מרכז התרבות, ולהשתמש בכספי השבחה עתידיים )תא 

 המרכז.

ציפי מעדכנת כי וועדת החינוך ממשיכה בעבודתה, על הפרק מלגות לילדים   – חינוך

מצטיינים בתחומים שונים, בדיקת מיגון ביה"ס, יתקיים סיור בו יוחלט מה חסר לבית הספר 

מחשבים שנגנבו בפריצה עדיין לא סגור. מעדכנת על משלחת לפולין  בנושא. תקציב ה

ניסיון למצוא מקום בו ניתן להניח   נעשהבישוב  0-3 למבוגרים ונוער ועל חוסר בפעוטון מגיל

 מיבנה יביל שישמש כפעוטון. 

ושלב  שמוליק מדווח עי לאחר שנים רבות סוף סוף התקבלו מפתחות למועדון הנוער – נוער

א' של המועדון הסתיים. בשלב ב' יקבל מועדון הנוער מבנה גדול ובעתיד הקרוב יהיה חדר  

 ומועדון הנוער, בנוסף יתקבל מבנה שירותים נוסף.  לתנועת בני עקיבא

לירון פריטי, רכזת הנוער התחילה בפעילות לנוער ובשלב זה תתקיים פעילות כדורגל לאבות 

 ובנים. 

בנוסף יהיה רכז נוער, ינאי, שיעזור ללירון לרכז את הפעילות. ינאי שהינו בוגר הצופים עומד  

 יפעיל את הנוער מספר ימים בשבוע. חודשים ועד אז  8להתגייס לצה"ל בעוד 
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יפה ואחראים לפעילות זו הן הוועד והן המועצה. ה"מגרשים  בסקייט פארק מתקיימת פעילות

המוארים" מביאים נוער רב שהינו גם מחוץ לנוער קיסריה. יש סייר של החפ"ק שתפקידו  

 לסייר ולהרתיע מפני חבלה במתקנים.

ך זמן רב שנשאה פרי והביאה לתוצאות ניכרות על עבודתו במש מושיק משבח את שמוליק

 וביצוע כל נושא מועדון הנוער.

ליאור משבח את שמוליק ואומר, שמוליק עשה ועושה עבודת קודש. כמו כן ליאור ממשיך 

ואומר כי אלי בביטחון, אופיר בתחבורה וציפי בחינוך עושים עבודה טובה מאוד שנכרת 

 בשטח.

ו  יראיינו חבר/ת וועד שיספר על תפקידי לאור ות קיסריה שיצאליאור מציע כי בכל עיתון חדש

 אחראי. היא/הנושאים עליהם הוא מיםואיך מתקד

שהשערים בקיסריה יפתחו ויסגרו כולם   מבקש החלטה לסדר היום :  –ליאור   -שערים 

 באותה השעה, וכן תצא הודעה מסודרת לתושבים מה הן שעות הפתיחה והסגירה.

קיימת בעיה מכיוון שבשכונות אלה כמות הפעמים בהם   13,  12, 11אלי מסביר כי בשכונות 

ים  לעית השערים נפתחים ונסגרים היא רבה מאוד השערים אינם עומדים בעומס ומתקלקלים

 תכופות. 

 החלו.  2023 –  2022הפגישות בנושא תקציב   –שמוליק  – וועדת כספים

וגם כדי   תתקיים פגישה במחלקת הכספים של החפ"ק כדי ללמוד ולהתעדכן בכל המספרים

 להיערך לשנת הכספים הבאה, יתכן שתקציב הקהילה יגדל בשנה הבאה. 

 בחודש אוגוסט לא תתקיים ישיבת וועד. –מושיק מסכם 

 יתקיים ערב קבלת מלגות לתלמידים. 18/9/22, בתאריך 9/2022  -הישיבה הבאה תתקיים ב

 מסיים באיחולי חופש נעים! 

 20:23הישיבה ננעלת בשעה 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 מושיק סגל 

 יו"ר הוועד המקומי 
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